International Chinese-speaking Conference
February 16 – February 18, 2018
All attendants of the conference should complete their registration by November 30, 2017
If you have any question, please send email to register@icsc2018.org

Announcement Register Now
Meeting Schedule
	Friday, February 16
	Saturday, February 17
	Lord’s Day, February

	12:30
	Admission
	08:30
	Admission
	08:30
	Admission

	13:30～15:00
	1st meeting
	09:30～11:00
	3rd meeting
	09:30～11:00
	5th meeting

	15:00～15:30
	Exhibition
	11:00～11:30
	Exhibition
	11:00～11:30
	Lord’s table meeting

	15:30～17:00
	2nd meeting
	11:30～13:00
	4th meeting
	11:30～12:00
	Exhibition


Register information
 All saints attending the conference should be registered corporately by churches, regions, or countries. Application by individuals will not be accepted.
 Hospitality arrangement will be made during the conference for February 15 through February 18 (four days and three nights). Church visitation trips will be arranged in two periods: Period One—February 12 through February 15 (four days and three nights); Period Two—February 18 through February 21 (four days and three nights). Those who arrive early or depart late should make their own arrangement for transportation from and to the airport and for lodging beyond the periods mentioned above.
 Hospitality during the conference and church visitation arrangements will be available to believers only. Gospel candidates invited to the conference should make their own arrangement for lodging.
 Each overseas registrant of the conference should submit a donation of $100 USD (which would cover hospitality during the conference). This donation is not refundable. Each registrant for the church visitation trip should submit a donation of $150 USD, which is not refundable.
 There will be translation into English and other languages as needed. Those who need translation should bring their own FM radio, headset, and extra batteries.
Donate information
Donations should be made either online
	Bank name
	Cathay United Bank, World Trade Center Branch

	Bank address
	456 Xin-yi Road, Sec. 4, Taipei 110, Taiwan, R.O.C.

	Beneficiary account number
	065-50-005200-1

	Swift code
	UWCBTWTP065

	Beneficiary name
	The Church in Taipei

	Beneficiary address
	5F-1, Xin-ji Building, 460 Xin-yi Road, Sec. 4, Taipei 110, Taiwan, R.O.C.

	Beneficiary telephone
	886-2-2757-5758, 886-2-2757-5710

	Beneficiary fax
	886-2-2757-5750
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一 特會所有聚會地點在南港展覽館(臺北市南港區經貿二路1號)
二 翻譯:會中備有外語翻譯.需要聽翻譯者需自備FM收音機和耳機.
三 所有與會聖徒一律必須報名.務請於2017年11月30日前完成報名.報名細則:
a. 所有與會聖徒一律必須報名,報名必須以召會(地區或國家)為單位匯總,恕不接受個人單獨報名.
b. 報名特會接待及召會訪問者,僅限於信徒.受邀參加特會之福音朋友,必須自行安排接待.
c. 大會接待僅限於2月15--18日(四天三夜).召會訪問行程分為兩梯次
:	第一,2月12--15日(四天三夜),请於2月11日在台北集合;
第二,2月18--21日(四天三夜).凡提早抵臺活延後離境者,須自行安排機場接送與住宿.
d. 召會訪問行程由臺北市召會統籌安排.凡報名召會訪問者,將被分組至臺灣各地召會訪問.
e. 臺灣地區以外報名參與大會者,奉獻款每人美金100元(含大會期間接待),報名之後若有變動,恕不退款.
f. 報名召會訪問者,奉獻款每人美金150元,報名之後若有變動,恕不退款.
g. 各地召會(地區或國家)可依以下方式完成報名:
     1.線上報名:請至 http:www.icsc2018.org/ 完成註冊手續後,依指示完成報名.
     2.親辦報名:名單匯整後,交到臺北市召會:
          5F-1,Xin-ji Building,460 Xin-yi Road,Sec. 4,Taipei 110,Taiwan,R.O.C.
          電話:  886-2-2757-5799, 886-2-2757-5757
          傳真:  886-2-2757-5750
          電郵:  register@icsc2018.org
h. 奉獻款可於線上支付 http://www.icsc2018.org/ 或匯至以下銀行與帳號:
          銀行: Cathay United Bank, World Trade Center Branch
          地址: 456 Xin-yi Road, Sec. 4, Taipei 110, Taiwan, R.O.C.
          帳號: 065-50-005200-1
          快速代碼: UWCBTWTP065
          受益人: The Church in Taipei
          地址: 5F-1,Xin-ji Building,460 Xin-yi Road,Sec. 4,Taipei 110,Taiwan,R.O.C.
          電話: 886-2-2757-5758, 886-2-2757-5710
          傳真: 886-2-2757-5750
i. 特會相關資訊,請上網查詢,網址為 heep://www.icsc2018.org/
 
聚會時間表如下:
2月16日(週五)  12:30  入場  13:30--15:00  第一堂聚會  15:00--15:30  展覽  15:30--17:00 第二堂聚會
2月17日(週六)  12:30  入場  13:30--15:00  第三堂聚會  15:00--15:30  展覽  15:30--17:00 第四堂聚會
2月18日(主日)  08:30  入場  09:30--11:00  第五堂聚會  11:00--11:30  主日擘餅  11:30--12:00  展覽
注:本次大會因場地限制,禁止兒童入場.
 
所有聚會均憑大會統一製作之名牌,按區域入座.會中備有外語翻譯.所有與會聖徒必須於2017年11月30日以前完成報名,逾期者恕不受理.懇請為此次特會禱告,求主借此特會,使祂定旨的進展,有更關鍵性的往前.
 

